
Interpelacja nr 51 

z dnia 10 września 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie dalszych prac w Parku Skaryszewskim i środków na ten cel 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Zwracamy się z prośbą o informację z Zarządu Zieleni, jakie konkretnie środki zostały 

zaplanowane na prace w Parku Skaryszewskim w latach 2020-2023 oraz jaki będzie 

zakres tych prac. 

Znane są nam plany dotyczące budowy głównej alei, ogrodu daliowego, nowego 

oświetlenia i remontu kaskady, chcielibyśmy się jednak konkretnie dowiedzieć, jakie 

fundusze zostały Zarządowi Zieleni przyznane na ten cel i jaki będzie harmonogram 

prac. 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


